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Krajevna skupnost Šentjanž 

Šentjanž 22 

8297 Šentjanž 

 

Številka: 031-0011/2022 

Datum: 14. 3. 2024 

 

ZAPISNIK 

6. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž, 

ki je bila v torek, 14. 3. 2024, ob 19. uri, v sejni sobi KS Šentjanž 

 

Prisotni člani sveta: 

Jože Dragan, Boštjan Repovž, Petra Majcen, Marjetka Florjančič,  Maja Skoporec, Mojca Vozelj, 

Franci Ajnihar, Helena Matjašec, Irena Odlazek. 

 

 

Odsotni:  

Petra Jazbec (opr.), Dejan Skoporc (opr.), Zdenka Štih (opr.). 

 

Ostali prisotni: 

Marjetka Flisek, referentka za KS. 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

 

Sejo vodi: Boštjan Repovž, predsednik sveta KS Šentjanž. 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 9 članov sveta KS Šentjanž. Svet KS Šentjanž je bil sklepčen.  

 

Predsedujoči pozdravi člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter 

potrditev.  

 

Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje sveta z dne 26. 9. 2023, 
3. Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2023 in sprejem zaključnega računa, 
4. Okvirni program dela sveta KS Šentjanž v letu 2024,  
5. Razpis za sofinanciranje društev v letu 2024, 
6. Pregled vlog in dopisov, 
7. Razno. 
 

Razprave ni.  

 

Sklep: Svet Krajevne skupnosti Šentjanž je sprejel predlagani dnevni red za 6. redno sejo 

Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž. 
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Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje sveta z dne 26. 9. 2023 

 

Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 5. redne seje sveta z dne 26. 9. 2023. 

 

Razprave ni.  

 

Sklep: Zapisnik 5. redne seje z dne 26. 9. 2023 je bil soglasno potrjen.    

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 3 

Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2023 in sprejem zaključnega računa 

 

Člani sveta so dokumente prejeli v gradivu skupaj z vabilom.  

Predsednik odpre razpravo.  

 

Razprave ni.  

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti Šentjanž se je na svoji 6. redni seji dne, 14. 3. 2024 seznanil z 

dokumenti zaključnega računa Krajevne skupnosti Šentjanž za leto 2023 in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 4 

Okvirni program dela sveta KS Šentjanž v letu 2024 
 
Predsednik pove, da je bil okvirni plan dela predstavljen že na prejšnji seji sveta KS Šentjanž, to 
je: 

- Afaltacija ceste v Murencah in Cerovcu, 

- Izvedba muld Breško in Svrževo, 

- Začetek izvedbe ureditev ceste do stanovanjske hiše Srednik 8 (Lošdorfer, vloga) 

- Začetek izvedbe ureditve proti Rupi, 

- V letu 2024 bi bilo smiselno opraviti nujna dela na dvorani: popravilo fasade in oplesk 

lesenih delov ostrešja in popravilo žlebov. Potrebno je nabaviti nove stole, 

- Zamenjava oz. postavitev cca dveh oglasnih desk.  

 

V nadaljevanju predsednik predlaga dopolnitve programa dela zaradi manjših stroškov zimske 

službe. Znesek zimske službe v sezoni 2023/2024 znaša 6.956,93 EUR. Pobude so naslednje: 

- Skladno z vlogo Jerovšek Jože iz Cerovca asfaltacija cca 100 m javne poti. Dela do finega 

planuma bo financiral prositelj, asfaltacijo KS Šentjanž (ocenjena vrednost 6.000,00 EUR). 
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- Predlaga ureditev ceste proti Rupi (od st. hiše Šentjanž 81 do odcepa Leskovec v 

Podborštu 13, cca 200 m).  

- Na podano ustno vlogo Boštjana Krmelja iz Požarč, predlaga ureditev cca 50 m razširitve 

z asfaltacijo zaradi erozije terena ob cesti.  

- Na terenskem ogledu pri stanovanjski hiši Budna vas 34 (Jernej Tahirovič), se predlaga 

razširitev ceste in utrditev kolesnic na klancu, da bo cestišče primerno za dovoz do 

stanovanjske hiše iz smeri Občine Sevnica 

- Franci Ajnihar pove, da je družina Lošdorfer iz Srednika 8 že utrdila cesto na lastne stroške 

in kadar bodo na razpolago sredstva v finančnem načrtu KS Šentjanž, se predlaga 

asfaltacija dostopa do stanovanjske hiše. Težava nastaja, ko vsak večji naliv cestišče 

poškoduje. 

- Helena Matjašec predlaga da se popravi mulda na cesti pred njihovo stanovanjsko hišo.  

- Predsednik pozove člane sveta, da javijo morebitne popravke na cestiščih zaradi razpok.  

- Franci Ajnihar opozori na usad na Kocutni. Predsednik predlaga, da se plaz rešuje iz 

sredstev proračuna občine Sevnica iz postavke za naravne nesreče. Krajevna skupnost 

Šentjanž bi finančno pokrila asfaltacijo in izvedbo mulde.  

- Helena Matjašec predlagata sanacijo razpoke cca 60 m od stanovanjske hiše Matjašec  

do hiše Udovč.  

- V nadaljevanju predsednik predstavi potrebne posege na cestah, ki so nujno potrebni. Po 

teh ureditvah se pričakuje 40.000,00 EUR prostih sredstev za tekoče in investicijsko 

vzdrževanje javnih poti. Izveden bo javni razpis za izbor izvajalca za globinske sanacije 

javnih poti na območju KS Šentjanž. 

 

Predsednik v nadaljevanju pove, da bosta z županom opravila terenskih ogled na relacijah, 

kjer so predvidene ureditve v letu 2024. V letošnjem letu se bo pričela izgradnja igrišča pri OŠ 

Šentjanž. Proti koncu maja se pričakuje javni razpis za izbor izvajalca. Pričetek del je 

predviden po koncu pouka.  

Predvidena je izvedba razširitve ceste od stanovanjske hiše Budna vas 15a (Jazbeca) proti 

Brunku.  

V intenzivnem pogovarjanju in dogovarjanju so zadeve v zvezi z razširitvijo ceste Podboršt 

Veliki Cirnik. Razširitev predstavlja velik izziv, ker je potrebno odpeljati velike količine 

materiala. Zaradi nevarnosti rušenja odkopne stene se predlaga terasasta ureditev brežine. 

Problem je deponiranja odkopne zemljine, saj se le-ta se ne sme odlagati na gozdne površine 

po obstoječo cesto. Dogovor z lastnikom zemljišča je bil že opravljen.  

Z Občino Sevnica se je potrebno dogovoriti o napeljavi vodovoda do pokopališča na Kalu in 

vzporedno tudi razširitev cestišča. V zaključevanju je razširitev cestišča proti Osredku. 

 

Sklep: 

Svet Krajevne skupnosti se seznanili s potrebnimi aktivnostmi v letu 2024 in jih tudi 

sprejeli. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep sprejet. 
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Ad 5 
Razpis za sofinanciranje društev v letu 2024 

 

Na predlog predsednika člani sveta razpravljajo o delovanju društev in javnem razpisu o 

sofinanciranju društev, ki delujejo na območju KS Šentjanž. Posebej je izpostavljeno Društvo 

izgnancev, ker je predsednica nepreklicno odstopila s položaja predsednice društva zaradi 

zdravstvenih težav. Novega predsednika še niso izvolili. Težava je tudi v zmanjšanem številu 

članov, ki so že ostareli. Člani društvo naj bi konec aprila organizirali pohod od Murenc do Telč, 

ali vsaj do Krmelj. Težave so pri zagotavljanju finančni sredstev za avtobusni prevoz članov in 

vračanje pohodnikov iz cilja.  

Javni razpis za sofinanciranje društev se bo objavil 2.4.2024 in bo trajal do 15.5.2024.  

V juniju se predlaga izvedbe redne seje sveta KS Šentjanž, kjer so bo pregledala predlog 

razdelitev sredstev društvom, ki ga bo pripravila komisija za odpiranje vlog.  

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti potrdi vsebino javnega razpisa za sofinanciranje delovanja 

društev. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep sprejet. 

 

 

 

Ad 6 

           Pregled vlog in dopisov  

 

Predsednik predstavi prejeto vlogo Renko Mateja, ki v imenu vaščanov vasi Leskovec in 

Govedorejskega društva Sevnica prosi za finančno pomoč pri organizaciji dogodka »Prikaz gorske 

kmetijske mehanizacije na terenu« V sklopu te prireditve bi izvedli tudi blagoslov traktorjev. 

Ocenjujejo, da bo iz KS Šentjanž prišlo nekje do 50 traktoristov na blagoslov. Svet KS pa prosi za 

pomoč pri zagotavljanju sredstev za pogostitev, kar bi znašalo približno 8 EUR na osebo.  

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti potrdi, da se vlogi odobri v višini 400,00 EUR. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 7 

Razno  

 

Petra Majcen povabi v imenu Turističnega društva in vaščanov Leskovca na otvoritev razgledne 

točke, ki bo 15.3.2024. Iz participativnega proračuna je bil postavljen orientacijski kamen. Na 

razgledni točki se bosta postavila tudi dva lesena ležalnika, katerega sta financirala Turistična 

zveza Sevnica in Turistično društvo Šentjanž.  
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V nadaljevanju Petra Majcen izpostavi čistilno akcijo, ki bo potekala od 23.3.2024 do 31.3.2024. 

Pri OŠ Šentjanž bo postavljen kontejner. Člani sveta določijo datum čiščenja 29.3.2024 z zborom 

pri Markoviču v Primštalu..  

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:08.  

 

Zapisala:         

Marjetka Flisek           Boštjan Repovž  

Referentka za krajevne skupnosti      predsednik sveta KS Šentjanž 

          

                 


